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We zijn met enkele partijen al enige tijd bezig met de slachterijen en de oorzaken van de besmettingen aldaar. Na de besmettingen

in Duitsland zijn we natuurlijk helemaal gealarmeerd. Het is mooi dat er al veel contact is, tussen de verschillende partijen en ook

dank voor de notitie van jullie van 4 juni nav mijn vragen aan maar we zijn er nog niet. Het is goed dat er tussen

RIVM en diverse GGDén contact op de verschillende terreinen die betrekking hebben op de oorzaken rond besmettingen rond

slachterijen.

Donderdag 18 juni is er vanuit jullie telefonisch nader gesproken met en over een aantal zaken

rondom de besmettingen van medewerkers van slachterijen met het coronavirus. Jullie hebben verkend welke rol RIVM verder kan

spelen in het verhelderen van zaken die nu nog onduidelijk zijn.

Zoals zij al aangaven is het van groot belang dat wij op korte termijn een antwoord krijgen op de vraag naar het effect van koele

ruimtes op de verspreiding van het coronavirus. Ik heb begrepen dat er verder nauw contact is rond het testen van mensen.

Natuurlijk blijven we daarover ook graag op de hoogte. Ook als daar wat verschil van mening is tussen een GGD en RIVM. Is dit nu

opgelost?

Daarnaast begreep ik dat bij de betreffende GGD ook nog geen uitsluitsel is over het eventueel starten van een serologisch

onderzoek, terwij ERE eerder dat als zeer verstandig oordeelde. Kan ik daar nog iets in betekenen?

De vraag die nog uit de notitie en de gesprekken voort komt en die volgens mij nog nadere opvolging vraagt betreft de koele

ruimten. Ik dacht dat samen met HvB en andere GGD-en hier al nadere actie op bezig was, maar uit het gesprek van 18 juni begrijp

dat jullie nog nadere vragen vanuit ons wenselijk vinden. Waar bij ons behoefte bestaat uit beantwoording is:

e Wat het effect is van koele ruimtes op (de overdracht van) het COVID-19 virus in het algemeen en bij de slachterijen waar

besmettingen zijn geconstateerd in het bijzonder? Wat is de rol van andere specifieke omstandigheden in slachterijen zoals

wachtrijen, het hard moeten praten, en hygienesluizen bij deze besmettingen?
e Overzicht van die gegevens die al beschikbaar zijn en overzicht van welke gegevens die het RIVM zelf zal moeten

verzamelen en op welke manier.

Bovenstaande vragen komen deels overeen met de vragen die ik eerder stelde in mei aanBEEmaar de notitie heeft

deze nog niet helemaal beantwoord. Ik kan me goed voorstellen dat voor beantwoording samenwerking met meerdere ggd-en

noodzakelijks. Indien dit vanuit RIVM niet vorm gegeven kan worden dan kan ik daarin een bijdrage leveren.

Omdat bovenstaande vragen vervolg vragen zijn, verneem ik graag of deze op zeer korte termijn beantwoord kunnen worden.

Laatste vraag: met verschillende partijen spreken we in diverse gremia over de slachterijen. De inspectie SZW, NvWA, LNV, SZW, de

veiligheidsregio’s, ggd’en ed. zijn daarbij betrokken. We zouden het zeer op prijs stellen, indien RIVM als (agenda)lid deel gaat

nemen aan de stuurgroep die wordt opgericht ten behoeve van de slachterijenkamer in oprichting. Naast het hierboven genoemde
onderzoek kan de samenwerking aanleiding geven tot andere onderzoeksvragen, bijvoorbeeld over leef- en

vervoersomstandigheden van arbeidsmigranten of specifieke omstandigheden in andere sectoren. Daarnaast is het noodzakelijk

dat de inmiddels verzamelde kennis over besmettingshaarden in slachterijen wordt ontsloten voor alle overheidspartners in de

samenwerking rond slachterijen.

Bel gerust me EE er nog vragen zijn. lk ben op onderstaand nummer bereikbaar.

Met vriendelijke groet,

5 5.1.2e



15472

| [8

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |
Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

® (scretrce:| EE= minvws.nl |


